

口罩背後 笑容依舊

面對新型冠狀病毒的挑戰,除了持續提供高質素的遙距 支援服務(rTS),佳能工程師為您做得更多,保障客戶 同時保護自己,延續我們引以為傲的服務,措施包括:

At Canon, being socially responsible is as important as providing quality services to you. In view of the current novel coronavirus (COVID-19) outbreak, we would like to assure our customers that our remote Technical Service (rTS) will continue to support your daily operation. Apart from this, appropriate measures had also been taken to protect the health and safety of you and our employees, including:



時刻戴上口罩

Put on face mask when visiting your premise



維修前後保持雙手清潔

Keep hands clean at all times



每次探訪均會清潔艭器

Clean up the copier operation panel when visiting

佳能抗疫小貼士 Canon Health Advice



洗手應搓手至少20秒

Wash hands with liquid soap at least 20 seconds



注意口罩摺紋向下一方向外

Beware that the mask side with folds facing downward



勿忘清潔辦公室器材

Clean up copier operation panel

衛生防護中心抗疫資訊 Detail information on tracking the diseases



提提您 Warm Reminder

Work from home一樣可以準時查閱最新發票及月結單, 即登入佳能商業用戶網站享用無憂服務。

Canon eBusiness Portal is your central gateway to access a range of tools and services, enabling you to manage your account anytime with ease.



佳能商業用戶網站 Canon eBusiness Portal https://www.canon.com.hk/bp/



辦公智慧 Office Intelligence

運用Canon Antelope MobileWork連接到個人流動裝置, 隨時隨地工作,實現流動辦公同時保持企業發展步伐。

Canon Antelope MobileWork is a centralized cloud-platform that can connect your mobile devices. It allows you to work anytime and anywhere, digitalizing your business operation and making mobile office possible.



流動辦公智慧網站 Mobile Office Intelligence Website http://bit.ly/mobile-office-solution

